
DAMGÅRDSLUNDENS ANTENNEFORENING DAF 
 

Referat at DAF bestyrelsesmøde 8. februar 2012 
 

Tilstede: Torben Lethraborg, Ulfbuen 3, Frank Aagaard, Rimbuen 25, John Lilhauge, Abildgården 8, Jan 

Jessen, Rigelvænget 9, Uffe Jakobsen, Morelgården 32 og Sivan Aytimur, Eskebuen 45. 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 

 

2. Repræsentantskabsmøde: 

Dag og sted: 22. marts kl. 19 i Rimbuen. 

Regnskab: Der er kommet revideret regnskab fra revisoren. Overskud er på 82.487 kr. 

Budget: Vi nedsætter hensættelserne fra 8 til 6 kr. pr. bolig pr. måned. 

FDA har opkrævet et ekstrakontingent, som for os betyder 3.422 kr. ekstra kun for 2012. 

Dong regning: Kan vi få aftalen fra DONG? Frank undersøger hos Dong. 

BoVest vil gerne have efterbetalt de seneste 5 års regninger. FDA har meddelt at de højest kan gå 3 år 

tilbage. Vi beslutter at betale for 2008-2010. Også for de andre foreninger. Det bliver ca. 45.000 kr. 

ekstra der indarbejdes i budgettet for 2012. John ordner det fornødne. 

Valg til bestyrelse: Alle stiller op igen. 

 

3. Kontraktændringer. YouSee har fremsendt kontraktændringer der vedr. adgang fra andre leverandører 

på vores net. Vi underskriver aftalerne. 

Aftalerne er sendt til boligforeningerne, til administratorerne og til DAF formanden, hvilket har givet 

anledning til forviklinger om hvem der underskriver kontrakter med YouSee. 

 

4. Serviceaftale. Frank har kontaktet Dansk Kabel TV for at høre om de kan levere en bedre serviceaftale. 

Bl.a. med en årlig servicegennemgang, målerapport og bedre mulighed for vagtudkald. Men de er netop 

i disse dage ved at omlægge deres organisation og aftaler med YouSee, hvilket betyder at vi må vende 

tilbage senere på foråret. Frank følger op og undersøger denne mulighed. 

 

5. Renoveringen: Ikke helt afsluttet. Der er to skabe der bør skiftes til nogle større. 

Alle connectere, fordelere er skiftet i Buerne. Der mangler tjek af stikledninger. Derefter laves 

dokumentation. Til sidst gennemgås selve skabene for defekter. 

 

6. FDA Messe og landsmøde. Torben og Frank deltog i messen, hvilket var interessant. Vi ville være mere 

frit stillet mht. programpakker, hvis vi havde vores egen hovedstation. Men det vil også kræve en del 

arbejde fra bestyrelsen. 

Torben og Frank deltog også i ERFA gruppe YouSee’s årlige årsmøde. Her forsøges det, at skabe et 

samarbejde med YouSee, som kan forbedre foreningernes indflydelse på forskellig vis. Det var også 

dejligt at møde andre YouSee foreninger. 

Landsmødet gik de glip af pga. af sygdom. 

 

7. Eventuelt. 

Referat: Torben 


